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RG 0012.1.13.2016                                
 

 
  P r o t o k ó ł    Nr 36/2016 

                   z posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju,                      
 w dniu 29 sierpnia 2016 r. 

 
 

  Obecni jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

  Otwarcia posiedzenia oraz przywitania gości i członków komisji dokonała Przewodnicząca komisji, 
Pani Józefa Boron.  

  Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad. 

  

Ad. 3. 

  Wniosków nie zgłoszono. W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

               Porządek posiedzenia: 

1. Przywitanie i otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.  

4. Zaopiniowanie projektów uchwał.  

5. Przyjęcie protokołu z posiedzenia z dnia 17 sierpnia 2016 r.  

6. Wolne wnioski i sprawy bieżące.  

7. Ustalenie terminu i tematu kolejnego posiedzenia.   

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 4. 

Komisja przystąpiła do opiniowania następujących projektów uchwał:  

a) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2016-2027 

  Projekt w/w uchwały przedstawił i omówił Skarbnik Gminy, Pani Marzena Żołędziewska. 

 Radna Pani Krystyna Graca zadała pytanie o rozchody w kwocie 146 341,46 zł. Radna 
zapytała z jakiego tytułu jest to spłata pożyczki? 

 Pani Żołędziewska odpowiedziała, iż Gmina planuje w przyszłym roku zaciągnąć pożyczkę  
z WFOŚiGW w kwocie 146 341,46 zł na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków.  
W przyszłym roku zakłada się pozyskanie dotacji w kwocie 97 560,98 zł w ramach dochodów 
majątkowych. Wpływ pożyczki przewiduje się w pierwszym półroczu 2017 roku, natomiast pod 
koniec roku po realizacji zadania przewiduje się spłatę zaciągniętej pożyczki. 

  Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (15 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

b) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2016 

Projekt w/w uchwały przedstawił i omówił Skarbnik Gminy, Pani Marzena Żołędziewska. 

 Radna Pani Krystyna Graca zadała pytanie związane z zadaniem inwestycyjnym pn.: 
”Przebudowa drogi bocznej od ulicy Pyskowickiej w Łubiu”. Zapytała, jaki jest koszt wykonania 
całej inwestycji? 
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 Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Pan Jakub Kukliński odpowiedział, iż plan 
budżetu przewidywał kwotę 200 000,00 zł na realizację zadania. Po przeprowadzonym 
przetargu i wyłonieniu wykonawcy koszt wykonania inwestycji wyniósł około 88 000,00 zł. 

 Radny Pan Joachim Pieczka zadał pytanie związane z działem 801 – Oświata i wychowanie. 
Zapytał o dotację na realizację zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki  
i metod pracy dla dzieci w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w szkołach 
podstawowych i innych formach wychowania przedszkolnego. Pan Radny prosił o więcej 
informacji na ten temat. 

 W-ce Wójt Pani Katarzyna Sosada odpowiedziała, iż w Ośrodku prowadzonym przez 
Regionalną Fundację Pomocy Niewidomym od 1 września będzie funkcjonować przedszkole 
specjalne dla dzieci, które posiadają orzeczenie o niepełnosprawności i których rodzice 
zdecydowali się umieścić swoje dzieci w tym przedszkolu. Gmina może, ale nie musi udzielić 
dotacji, natomiast wiadomo że będzie ona ogromnym wsparciem dla ww. ośrodka. Pani W-ce 
Wójt dopowiedziała, iż w Szałszy istnieje Akademia Małego Człowieka dla dzieci  
z zaburzeniami autyzmu. Punkt cieszy się dużym zainteresowaniem i planowana jest 
rozbudowa obiektu w przyszłym roku.     

 Skarbnik Gminy, Pani Marzena Żołędziewska dopowiedziała, iż gdyby ośrodek kontynuował 
działalność to środki finansowe pochodziły by z subwencji, natomiast z uwagi na to,  
że dopiero rozpoczyna tą działalność to do grudnia Gmina będzie go wspomagać a od 
przyszłego roku ośrodek będzie otrzymywać subwencję. 

 Radny Pan Joachim Pieczka dopytał, czy przedszkole w Szałszy było także dotowane? 

 Pani W-ce Wójt Katarzyna Sosada odpowiedziała, że odbyło się to na tej samej zasadzie.  
W innym razie rodzice musieli by płacić wysokie sumy za pobyt swoich dzieci w przedszkolu. 
Terapia dzieci jest bardzo kosztowna, Gmina udzielając dotacji wychodzi naprzeciw rodzicom 
i osobom prowadzącym tego typu placówki. 

 Przewodniczący  Rady Gminy, Pan Jan Fels zapytał czy wiadomo co z drogą dojazdową  
do Ośrodka Pomocy Niewidomym i Niedowidzącym w Ziemięcicach? 

 Wójt odpowiedział, iż początkowo planowano porozumieć się z Powiatem Tarnogórskim  
w sprawie drogi dojazdowej. Natomiast Prezes ww. Ośrodka powiedział, iż istotniejsza jest 
dotacja, ponieważ bez niej działalność się nie rozpocznie, dlatego fundusze które miały być 
wsparciem dla powiatu na remont drogi zostają przeznaczone na dotację. 

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (15 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

c) w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Katowicach 

Projekt w/w uchwały przedstawił i omówił Skarbnik Gminy, Pani Marzena Żołędziewska. 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (15 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej gminy Zbrosławice, 
szczegółowości projektu budżetu oraz materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi 
budżetu 

Projekt w/w uchwały przedstawił i omówił Skarbnik Gminy, Pani Marzena Żołędziewska. 

 Przewodniczący Rady Gminy, Pan Jan Fels zapytał, czy tej sprawy nie można było 
uregulować zarządzeniem Wójta? 

 Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie. Uregulowanie tej sprawy należy do kompetencji  
Rady Gminy. 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 
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Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (15 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

e) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w Gminie Zbrosławice w miejscowości 
Karchowice 

Projekt w/w uchwały przedstawił i omówił Inspektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  
i Ochrony Środowiska Pani Irena Czekała. 

 Przewodniczący Rady Gminy, Pan Jan Fels zapytał jaką nazwę będzie nosić ulica  
w Karchowicach biegnąca od krzyża w kierunku miejscowości Zawada? 

 Pani Irena Czekała odpowiedziała, iż dalej będzie to ul. Bytomska. 

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (15 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

Ad. 5. 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z dnia 17 sierpnia 2016 roku. 

 

Ad. 6. 

 Radna Pani Krystyna Graca w ramach wolnych wniosków poprosiła, aby w Biuletynie 
Informacji Publicznej uchwały były publikowane wraz z załącznikami. Precyzując swą 
wypowiedź, Pani Graca poinformowała, iż dokładnie chodzi jej o załącznik nr 1 do uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej gminy 
Zbrosławice, szczegółowości projektu budżetu oraz materiałów informacyjnych 
towarzyszących projektowi budżetu. 

 Radny Pan Alojzy Szyguła poinformował, iż na polach w miejscowości Ziemięcice  
są składowane osady z oczyszczalni ścieków, które strasznie śmierdzą. Radny prosi o pomoc 
w tej sprawie. 

 Wójt Pan Wiesław Olszewski odpowiedział, iż w takich przypadkach za każdym razem 
wszczynane jest postępowanie i zawiadamiany zostaje Wojewódzki Inspektorat Ochrony 
Środowiska. Wójt dopowiedział, że Pani poseł Barbara Dziuk zapowiedziała, iż od września 
rozpocznie ostre działania w sejmie związane z tym problemem. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Fels zapytał, czy autobus nr 20 KZK GOP,  
który kursuje z Pyskowic do Bytomia ograniczy liczbę kursów? Czy zwrócili się  
o dofinansowanie do Gminy? 

 Wójt Pan Wiesław Olszewski odpowiedział, że na dzień dzisiejszy (29.08.2016 r.) do Urzędu 
Gminy nie wpłynęło żadne pismo w tym temacie. 

 Pan Jan Fels dopowiedział, iż krążą pogłoski, że KZK GOP brakuje środków finansowych  
i z tego powodu chcą ograniczyć liczbę kursów swoich autobusów. Natomiast większość 
dzieci z terenu Gminy Zbrosławice dojeżdża tymi autobusami do Helenki i do Kamieńca. 

 Wójt poinformował, iż KZK GOP posiada inny system naliczania opłat, odpowiada on liczbie 
przewiezionych osób.  Obecnie na terenie Gminy komunikację autobusową organizuje MZKP, 
której Gmina Zbrosławice wpłaca około 3 mln zł na rzecz funkcjonowania komunikacji 
pasażerskiej. KZK GOP należałoby zapłacić około 5 mln zł.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż do Biura Rady Gminy wpłynęła odpowiedź na zadane pytania na komisji w dniu 17.08.2016 roku.  

Radny Pan Klaudiusz Aplik zapytał, gdzie można oddać np. 2 rury azbestowe lub inne drobne odpady 
azbestowe, a Pan Jan Fels zapytał co zrobić z azbestem, który już dawno został zdjęty z dachu  
i składowany jest na terenie posesji? Każdy radny otrzymał ksero odpowiedzi na powyższe pytania. 
(odpowiedź na pytania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 
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Ponadto Pani Józefa Boron w ramach przypomnienia odczytała pismo, które wpłynęło  
z GDDKiA w sprawie wspólnego posiedzenia. Dopowiedziała również, że skarga na Dyrektora 
GDDKiA została napisana i w dniu jutrzejszym zostanie wysłana. 

 

Ad. 7. 

  Ustalono termin kolejnego posiedzenia na dzień 19 września 2016 r. o godz. 15:00, w temacie: 
„Ocena wykonania budżetu Gminy Zbrosławice za I półrocze 2016 r.”. 
 

Ad. 9. 

  Przewodnicząca komisji, Pani Józefa Boron podziękowała za udział w posiedzeniu, dokonując tym 
samym jego zamknięcia. 

   

Protokołował                                                                                            Przewodnicząca komisji 
Referent Piotr Kupka                 Józefa Boron 
 
  

 

 

 Załączniki do protokołu oraz nagranie dźwiękowe z posiedzenia komisji są dostępne w biurze Rady 
Gminy. 

 

 


